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Notulen 13 december 2022 

Aanwezig: 
Ann 
Marianne 
Hugo 
Petra van Doorn 
Michael Ardewijn 
  

 
 
 
 

Afwezig met bericht: Maret en Daphne 
 

1.      Ann opent deze vergadering; de laatste van dit jaar 
 

2. -   bomenrooilijst is bekeken en goedgekeurd; Marianne zal reageren op de mail van de   
    gemeente 
 
-   inventarisatie is gedaan van de op/aanmerkingen van de bewoners; daarna zullen de   
     plannen ter goedkeuring naar de gemeente worden gestuurd; tevens zijn er nog  
     stikstofregels die nog moeten worden uitgezocht en nagelopen. Tot dusver is de laatste  
     schatting dat de woningen in 2032 zullen worden opgeleverd en het verpleegtehuis in  
     2028. 

            -    In de Egholm, Musholm en Norholm hebben de huurders een brief ontvangen van de                 
                  gemeente waarin de zij de mogelijkheid krijgen om gebruik te maken van een  
                  energiecoach 
    

- In verband met veel reacties van bewoners zal de nota van beantwoording van het VSP 
pas begin 2023 aan de gemeente worden aangeboden; eind 2022 is niet haalbaar. 

 
- Het fietsplan is bijna afgerond waarna er een termijn van inspraak zal zijn 
 
- Petra noemt de hotspots en kwetsbare objecten tijdens de jaarwisseling in onze wijk 

Het JOP bij het Skagerrak zal worden toegevoegd 
 

- De overlast van racen met auto’s op het terrein bij Vork en Mes in het recreatiegebied is 
afgenomen; de politie controleert geregeld 

 
- De jeugdoverlast bij Skagerrak is tegenwoordig verschoven naar het verkeersplein bij de 

scholen en het veldje bij het JOB; het blijft onder de aandacht van wijkagent en gemeente 
 
- Petra heeft contact gehad met Jeroen Wijnands met betrekking tot het verbeteren van de 

bestrating in de Alholm en Bandholm; er is helaas vertraging ontstaan; begin 2023 zal er 
een begin worden gemaakt hiermee 

 

- De gemeente heeft naar aanleiding van klachten van bewoners enige aanpassingen 
gedaan aan het brengparkje bij de Lindholm; er wordt tevens bekeken of er een 
mogelijkheid is voor verplaatsen van dit brengparkje  

 
- De wijkraad heeft geen duurzame kerstboom besteld; wij hebben geen plek of 

mogelijkheid om deze boom te plaatsen ook omdat er elektra aanwezig moet zijn en er 
blijft ook enige risico op vandalisme 

 

Petra en Michael verlaten rond 20.45 uur de vergadering. 
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3. De bief van de gemeente met de betrekking tot het verlenen van de participatiesubsidie in 

2023 wordt ter kennisname aangenomen; het bedrag is hetzelfde als in 2022 
 

4. FB account van de wijkraad is gekoppeld aan het privé-account van Maret; dit zal moeten 
worden gewijzigd in een bedrijfsaccount op naam van wijkraad Bornholm. 
In onze volgende vergadering op 10/1 zullen we dit verder bespreken.  
Hopelijk zijn Daphne en Maret beide dan aanwezig. 
 

5. Mail van de gemeente inzake de kwetsbare objecten tijdens de jaarwisseling; zie punt 2 
Mail van de gemeente inzake de bomenrooilijst ; zie punt 2 
 

6. Notulen worden inhoudelijk en tekstueel goedgekeurd en actiepunten kunnen vervallen; het 
voedselkastje blijft staan tot 10/1 

 
7. Voor dit agendapunt wordt Daphne ingebeld; afgesproken is € 100,- aan bioscoopbonnen en 

tevens € 200,- aan cadeaus bij de Action en snoep bij de Jumbo; de kerstbomenactie is van 
10.30-12.00 uur 
 

8. Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 
 

9. De vergadering wordt rond 21.30 uur afgesloten 
 

 

Volgende vergadering : dinsdag 10 januari 2023 om 19:30 uur in de hobby ruimte. 

Vergaderingen in 2023:  7/2-7/3-4/4-9/5-6/6-4/7-5/9-3/10-7/11-12/12 
 

Actiepunten: 

Voedselkastje Daphne  
   
   
   
   
 


